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Addendum bomen 

verwerken in 

omgevingsprogramm

a Natuur in de stad

Geachte leden van de raad,

Tijdens de Avond voor de Stad op 17 oktober 2024 hebt u gesproken over het 

addendum bomen voor het omgevingsprogramma Natuur in de stad. In deze brief 

informeren wij u over het vervolg. 

Sinds het vaststellen van de omgevingsvisie werken we in Nieuwegein de ambities 

voor de stad verder uit in omgevingsprogramma’s. Zo ook de ambities en uitvoering 

voor de bomen in onze stad.

Aanvankelijk was het voorstel om dit onderdeel bomen toe te voegen als een 

addendum aan het omgevingsprogramma Natuur in de stad, in de vorm van een 

apart document, dat op een later moment aan het programma natuur in de stad zou 

worden toegevoegd 

Bomen zijn vanzelfsprekend onderdeel van de natuur in onze stad, dus verwerking in 

het omgevingsprogramma Natuur in de stad ligt voor de hand. Door de teksten over 

bomen integraal in het omgevingsprogramma natuur in de stad te verwerken, kan 

integraliteit worden geborgd en overlap worden voorkomen. Dit maakt de toevoeging 

over bomen concreter, meer op de uitvoering gericht en minder omvangrijk. Er 

wordt dus voor gekozen het addendum over bomen direct in het 

omgevingsprogramma Natuur in de stad te verwerken, in plaats van het eerst vast 

te stellen als apart document en op een later moment in het omgevingsprogramma 

natuur in de stad te verwerken. 

Met de vormgeving van het document zorgen we voor duidelijke herkenbaarheid van 

de toegevoegde onderdelen over bomen. Zodat duidelijk is wat er voorligt. Het 

toevoegen van de bomen in het omgevingsprogramma vraagt een zorgvuldige 

uitwerking, maar zorgt daarmee voor een duidelijk en leesbaar integraal 

omgevingsprogramma als het gaat om de bomen en het groen in onze gemeente. 

De tijd die nodig is voor het inpassen van de passages over bomen biedt ons meteen 

de extra kans om een aantal openstaande onderdelen inzichtelijk te maken. 
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Bijvoorbeeld op welke locaties de gemeente voldoet aan de 30 van de 3-30-300 

leidraad (per wijk wordt bekeken hoeveel % bladerdek er is van gemeentelijke 

bomen en of dit voldoet aan het streven van 30%). Het onderzoek naar deze vraag 

loopt nu nog, maar is op tijd afgerond. Het onderzoek zal ook uitwijzen welk formaat 

bomen er nodig is om te gaan voldoen aan de 30% wanneer dat nu nog niet het 

geval is en of het ook mogelijk is een boom te planten, vanwege de drukte in de 

bodem (kabels, (water)leidingen, riool, etc).

In de tussentijd blijft het vigerende beleid en bomenbeschermingsplan leidend. 

Daarnaast kijken we als gemeente ook nu al naar mogelijkheden om vaker bomen te 

verplanten of meer herplant uit te voeren dan het beleid aangeeft. 

De aanvulling over bomen op het omgevingsprogramma natuur in de stad zal worden 

aangeboden voor de raadsagenda van mei 2025.

Met vriendelijke groet,

Namens burgemeester en wethouders,

Ellie Liebregts Marijke van Beukering-Huijbregts

secretaris burgemeester




